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»موسوی« علیه  داورزنی! 
تسنیم: مدت زیادی از جنجال وجود 
سوسک و موش در اردوی تیم ملی والیبال 
نگذشته که به نظر می رسد، حاشیه جدیدی 
در والیبال به وجود آمده است. هنوز پای 
آلکنو به  عنوان مربی به تهران نرسیده که باید 
علاوه بر مسائل فنی؛ حل و فصل مشکلات 
این چنینی، فکری به حال تکروی احتمالی 
برخی ستاره هایش کند. محمد موسوی، عضو 
تیم ملی والیبال ایران در صفحه اجتماعی 
خود در اعتراض به مبلغ پاداش پای سکوی 
مدال آوران المپیک توکیو نوشت: »به نظر 
من زحمت نکشید و راضی نیستم که به 
دردسر بیفتید. خدا را شکر می کنیم که مدال 
نمی گیریم چرا که زور دارد بعداز مدال المپیک 
پاداش ما اینقدر کم باشد. اگر قطعا من مدال 
بگیرم و این پاداش را دریافت کنم همون مقدار 
روی مبلغ پاداش گذاشته و به کمیته ملی 
المپیک بر می گردانم!« کمیته ملی المپیک 
اعلام کرده که برای مدال طلا 10 هزار دلار، 
نقره 5 هزار دلار و برنز 3500 دلار پاداش در 
نظر گرفته که پای سکو پرداخت خواهد شد. 
این جدا از پاداشی است که قرار است از سوی 

وزارت ورزش به ورزشکاران داده شود.

خارجازمستطیلسبز

اتفاق عجیب در اردوی »تراکتور«
حاشیه های تراکتور فقط مربوط به لیگ 
ایران نیست و اتفاقات عجیب پیرامون این 
تیم به لیگ قهرمانان آسیا هم کشیده شده 
است. تراکتور روز 21 فروردین ماه  با کاروانی 
52 نفره راهی شارجه شد. شماری از مدیران 
این باشگاه از جمله »سجاد سیاح«، مدیرعامل 
پروازی تراکتور نیز در بین مسافران امارات قرار 
داشتند. »سیاح« که در هیچ یک از سفرهای 
داخلی تراکتور، این تیم را همراهی نمی کند، 
در چند روز گذشته مانند سایر اعضای تیم در 
هتل شهر شارجه امارات اقامت داشته، اما در 
اتفاقی عجیب روز قبل از بازی با نیروی هوایی 
عراق )سه شنبه شب( حباب ایمنی )بهداشتی( 
و قرنطینه تیم را ترک کرده و راهی دوبی شد. 
مشخص نیست دلیل این کار مدیرعامل 
تراکتور چیست، اما نکته مهم این است که چرا 
»سیاح« در روزهای حساس اردوی این تیم را 
ترک کرده و به شهری دیگر رفته است. پیش 
از هم گفته  می شد »سیاح« علاقه چندانی به 
فوتبال ندارد و در زمان برگزاری لیگ داخلی 
نیز اغلب روزهای هفته در تهران به سر می برد 
و فقط گاهی اوقات در روز بازی های خانگی 

تراکتور، راهی تبریز می شد.

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم پرسپولیس موفق شد نماینده هند را شکست دهد. برخلاف 
تصور ما هند در چند سال گذشته سرمایه گذاری زیادی را روی 
فوتبال کشورش انجام داده است. وقتی که برنامه ریزی خوبی داشته 
و به برنامه خود وفادار باشید، در هر زمینه ای پیشرفت خواهید کرد. 
ورزشگاه تیم گوا شاید کاملا مدرن نباشد، اما دارای چمن خوبی 
است و اولین چیز برای فوتبال یک زمین مناسب خواهد بود. تیم 
پرسپولیس یکی از بهترین های لیگ قهرمانان آسیا و دارای ثبات خوبی 
هم بوده است، اما برای قضاوت درست تر باید منتظر بازی های مراحل 
بالاتر لیگ قهرمانان آسیا باشیم تا عیار واقعی تیم ها مشخص شود. تیم 
تراکتور در بازی سه شنبه شب مقابل نیروی هوایی عراق خسته بود و 
نتوانست نمایش خوبی مثل بازی با پاختاکور داشته باشد. بازی های 
لیگ قهرمانان آسیا هر 3 روز یکبار برگزار می شود و تیم های ایرانی 
دارای بازیکنان زیادی نیستند. تیم تراکتور هم مثل سایر تیم های 
ایرانی از یکسری بازیکنان ثابت در ترکیب خود استفاده می کند و این 
عامل باعث خستگی بازیکنان شده است. در نیم فصل اول لیگ برتر 
فوتبال کشورمان چند بازیکن از تیم تراکتور جدا شدند و این تیم 
تضعیف شد. جدایی بعضی از بازیکنان خارج از حیطه مربیان و بیشتر 
به مدیران تیم ها مربوط است. تراکتور برای صعود از گروه خود باید 
حداقل یک بازی را ببرد. در مورد فولاد من انتظار این نوع بازی را از تیم 
فولادخوزستان در لیگ قهرمانان آسیا نداشتم. فولاد این عملکرد را در 
لیگ برتر فوتبال کشورمان به نمایش نمی گذاشت. تیم جواد نکونام 
خیلی خوب  و متمرکز بازی و از عرض زمین به خوبی استفاده می کند.

عملکرد »فولاد« خارج از تصور بود 

    موقعیت 
در دیدار برابر گوا وحید امیری یک موقعیت ایده آل 
گلزنی با پیشروی تا شش قدم حریف نیز داشت. در 
شرایطی که همه چیز مهیای شکل گیری گل او بود، 

ضربه اش با مهار دروازه بان گوا همراه شد

        مربی
ابوالهیل بازیکن عراقی  که ۷ سال متوالی در لیگ برتر 
خلیج فارس حضور داشت و پیراهن تیم های سپاهان، 
استقلال اهواز و فولاد را هم برتن کرد، حالا در چهارمین 
سرمربیگری، روی نیمکت تیم زاخوی عراق خواهد نشست.

         مشتری
براساس ادعای یکی از خبرنگاران ایتالیایی به نام جیا 
نلوئیجی لانگاری که در توئیتر خود این خبر را منتشر کرده 
است، سردار آزمون مهاجم زنیت مورد توجه مدیران دو 

باشگاه ایتالیایی رم و آتلانتا قرار گرفته است.

ت
شــ

سنو
عک

کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
درباره نماینده های این قاره برای حضور در 
روسیه   2021 فوتبال ساحلی  جام جهانی 
اعلام کرد که به توصیه کمیته فوتسال و 
فوتبال ساحلی اعتماد خواهد کرد و نتایج 
8 تیم برتر 3 دوره اخیر رقابت ها را معیار قرار 
خواهد داد. به این ترتیب تیم های ژاپن، عمان 
و امارات به این رقابت ها راه پیدا خواهند کرد. 
فرشاد فلاحت زاده سرمربی سابق تیم ملی 

فوتبال ساحل در این خصوص صحبت کرد. 
 در مورد حذف فوتبال ساحلی ایران 

چه نظری دارید؟
این خبر ناراحت کننده ای بود و وقتی از این 
موضوع باخبر شدم اعصابم به هم ریخت، چرا که 
تیم ملی می توانست نتایج خوبی در جام جهانی 
بگیرد ولی متاسفانه به دلایلی فوتبال ساحلی 
ایرانی برای AFC و FIFA مهم نیست. ایران 
به دلیل شرایط خاصی که دارد نمی تواند میزبان 
مسابقات فوتبال ساحلی باشد و به همین 
دلیل است که فوتبال ساحلی ایران در مجامع 
بین المللی نادیده گرفته می شود و این یک 
ضعفی است که نمی شود برای برطرف کردنش 

کاری انجام داد.
 فدراسیون در زمینه فوتبال ساحلی 

چه اقداماتی انجام داده؟
از مجموعه جدید فدراسیون هم هر روز یک 
خبر بد بیرون می آید و فکر می کنم دیگر نباید 
انتظار خبر خوب داشته باشیم. عزیزی خادم تا 
بیاید ببیند فوتبال ساحلی چیست 10 تا حکم 
این چنینی صادر شده است. در این سال ها فقط 
خانم پریا شهریاری یک تنه برای فوتبال ساحلی 
جنگید و هرکاری از دستش بر می آمد انجام داد 
و من واقعا شاهد هستم چقدر تلاش کرده است، 
ولی یکدست صدا ندارد و کسی به او در این 
مسیر کمک نکرده است. بعداز گرفتن میزبانی 
فوتبال حالا این هم یک خبر دیگر از مجموعه 
جدید فدراسیون بود، فقط می توانم بگویم حیف 

شد و یک فرصت سوزی بزرگ اتفاق افتاد.
 بـــه عنوان پیشکسوت استقلال 
وضعیت ایــــن تــیم را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
بعداز خبر ناراحت کننده فوتبال ساحلی خبر 
خوب این است که استقلال امسال زیرنظر  فرهاد 
مجیدی شرایط خوبی دارد. مجیدی نشان داده پخته 
شده است و دیگر رفتارهای قبل را تکرار نمی کند و 
تمرکزش روی تیم و کار فنی است، شرایط استقلال 

الان خیلی خوب است.

گفــتوگــو
فرشاد   فلاحت زاده: 

 حذف 
فوتبال ساحلی 

ناراحت کننده بود

فوتبالداخلی
فارس: مرتضی کرمانی مقدم درباره برتری 2 بر یک تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل گوا هند در هفته سوم لیگ قهرمانان آسیا 
اظهارداشت: تصور می کردم پرسپولیس بازی راحتی پیش رو 
داشته باشد اما کار مقداری سخت شد. بازیکنان گوا با دوندگی 
زیاد تمام روزنه ها را بسته بودند و به همین دلیل شرایط دشواری 
را برای پرسپولیس ایجاد کردند. وی افزود:  با این وجود تیم ما در 
صورت به ثمررساندن گل سوم، می توانست در ادامه خیلی راحت تر 
بازی کرده و با آرامش بیشتر گل های دیگری به ثمر برساند. البته 
نباید فراموش کرد پرسپولیس مثل دیدارهای قبل باانگیزه به 
زمین رفت و با دو مهاجم بازی کرد. همین امر نشان می دهد 
دنبال برنده شدن بود و می خواست با گل های زیاد مقابل گوا به 
برتری برسد. مهمترین بحث همین کسب 3 امتیاز است. هافبک 
اسبق پرسپولیس درباره پنالتی از دست رفته محمدحسین 
کنعانی زادگان توضیح داد: فکر می کنم عصبی ضربه زدن دلیل 
گل نشدن پنالتی کنعانی زادگان بود. وی بازیکن فوق العاده خوبی 
است و تاکنون هم کمک زیادی به پرسپولیس کرده، اما انتظار 
می رفت در این صحنه حرفه ای تر عمل کند. مشخص است که 
پنالتی زن اول پرسپولیس مهدی ترابی است، اما حس می کنم 
کنعانی زادگان با خود فکر کرد بازی راحتی است و می تواند پنالتی 
را به گل تبدیل کند، به هرحال این مسائل در فوتبال پیش می آید و 
امیدوارم این بازیکن هم در بازی های آینده بیشتر به فکر تیم باشد.

ایسنا: جواد نکونام در رابطه با عملکرد فولادی ها در 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارکرد: جلوی العین خیلی خوب و با برنامه 
بازی کردیم و خداراشکر خوب کار کردیم اما فکر نمی کردیم چهار 
گل بزنیم. توانستیم از تک موقعیت های مان استفاده کنیم و پیروز 
شویم. وارد مرحله گروهی شدیم و مقابل السدی قرار گرفتیم که 
با اختلاف زیادی از دیگر تیم های قطری بهتر است. این گروه 
نسبت به تیم ما که فقط یک ملی پوش دارد قابل قیاس نیست و 
خداراشکر توانستیم جلوی السد بازی قابل قبولی انجام دادیم. 
او اضافه کرد: من اگر بازیکن داشتم می توانستیم عملکرد بهتری 
داشته باشیم. ما مجبور شدیم یوسف کی شمس را بازی بدهیم که 
تا به حال در لیگ برتر ایران هم برای ما بازی نکرده است. واقعا باید 
به این تیم تبریک گفت. برخی از بازیکنان ما حتی قرارداد نداشتند 
ولی آنها در تیم ما شایستگی بسیار زیادی دارند. توانستیم تیمی 
را جمع کنیم که به معنای واقعی تیم است. شیمبا در 83 سالگی 
این کیفیت خوب را دارد. ما قبل از اینکه به اینجا بیایم موسی 
کولیبالی و ایوب والی را از دست دادیم و در اینجا هم شروین بزرگ 
را از دست دادیم. ما داریم از یوسف کی شمس استفاده می کنم که 

تجربه زیادی ندارد.

بینالملل
 ســتاره فرانســوی کــه در فیورنتینا تــوپ می زند از 
شکست پروژه ســوپرلیگ اروپا ابراز خوشــحالی کرد. پس 
از منچسترســیتی به عنوان اولین تیــم کناره گیری کرده از 
سوپرلیگ، منچستریونایتد، آرسنال، لیورپول 
و تاتنهام در بیانیه هایی جداگانه اعلام کردند 
که در این رقابت شرکت نمی کنند. دو تیم 
ایتالیایی میلان و اینتر نیز آماده کناره گیری 
بودند که مشخص شد این پروژه شکست 
خورده است و اکنون دنبال اصلاحات 
است. فرانک ریبری که سال ها در بایرن 
درخشــش خیره کننده ای  داشــت و 
اکنون در فیورنتینا توپ می زند درباره 
این موضوع گفت: خوشحالم که فوتبال 
برای هواداران باقی ماند. خوشــبختانه 
اهداف مالی و طمع ورزانه ای که در ســر 
باشگاه های بزرگ بود به سرانجام نرسید. 
من به عنــوان بازیکن خاطــرات خوب و 
فراموش نشــدنی از لیگ قهرمانان داشتم 
و می دانم این رویداد برای هواداران تا چه 
اندازه مهم اســت. هواداران را نمی توان از 
فوتبال جدا کرد چون فوتبــال بدون آنها 
مفهومی نــدارد و خوشــحال هســتم که 
لیگ قهرمانان تغییری نخواهد کرد. یوفا البته 
اعلام کرده است از سال 202۴ چهار تیم جدید 
به لیگ قهرمانان اروپا اضافه می شوند و بازی ها 
دیگر به صورت گروهی برگزار نمی شــود. یوفا 
این اصلاحات موردنظر خود را تایید کرده 
است و قرار است به مرحله اجرا دربیاید.

هومنافاضلی
کارشناس فوتبال 

 علی علیزاده معاون فنی باشگاه مس رفسنجان گفت: حال 
مس رفسنجان خوب است، خواهشا خرابش نکنید، ما تلاش 
می کنیم، زحمت می کشیم و الان جلوتر از هدفمان نتیجه 

می گیریم.
 کرونا

علی علیزاده در خصوص اینکه مدتی پیش به علت ابتلا به 
کرونا قرنطینه شده بود و اکنون وضعیت سلامتی او چگونه 

است، اظهارداشت: دو هفته در قرنطینه بودم. در هفته اول 
مشکلی نداشتم اما در هفته دوم دچار برخی علائم شدم 
و عرق سرد داشتم که تحت نظر پزشک دوران درمانی را 
پشت سر گذاشتم. الان یک هفته است از قرنطینه خارج 

شده ام. مشکلی ندارم و خداراشکر حالم خوب است.
 بازی با نفت 

وی در خصوص شرایط مس رفسنجان در 
آستانه بازی مقابل نفت مسجدسلیمان، 
عنوان کرد: چند بازیکن مصدوم داریم 
اما آماده بازی با نفت مسجدسلیمان 
هستیم. با توجه به شرایط کرونایی 
از فدراسیون فوتبال خواهش کردیم 
بازی در مسجدسلیمان را به تعویق 
بیندازند، اما با این درخواست 

موافقت نشد. محمود فکری تیم بسیار خوبی دارد. این تیم 
مقابل سپاهان هم خوب بازی کرد و سرحال بود. بازی کردن 
در مسجدسلیمان کار سختی است با این حال تلاش می کنیم 

نتیجه خوبی بگیریم و با دست پر به رفسنجان برگردیم.
 نمایندگان ایران 

 علیزاده در مورد عملکرد نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان 
آسیا عنوان کرد: واقعا به خودم بالیدم و لذت بردم. هیچ 
موقع فوتبال ایران را در این سطح ندیدم. هر ۴ تیم 
پرسپولیس، استقلال، فولاد و تراکتور عملکرد خوبی 
داشتند و واقعا لذت بردم. ان شاءا... همه از گروه شان 
صعود کنند. ولی به نظرم نمایندگان مان دوربعدی 
کار سختی دارند. شرایط برای تیم های ما مقابل 
حریفانشان برابر نیست. به عنوان مثال دو سه بازیکن 
النصر که حریف فولاد بود، به اندازه کل بودجه 
نماینده کشورمان است. ضمن اینکه ما 
باید از لحاظ سخت افزاری فوتبال مان 
را ارتقا بدهیم تا میزبانی ها را داشته 

باشیم. 
 قرارداد انصاری 

وی در خصوص اینکه شایعه 
شده محمد انصاری با قراردادی 

1۴ میلیارد تومانی به مس رفسنجان پیوسته گفت: باشگاه 
مس رفسنجان چنین پولی هیچوقت به هیچ بازیکنی 
نمی دهد. هرکسی می گوید رقم قرارداد انصاری این بوده بیاید 
و روکند. ما هم در این صورت حاضریم قرارداد او را رسانه ای 
کنیم. از کسانی که این حرف ها را مطرح می                                   کنند شکایت 

می کنیم و به صورت قانونی جلو می رویم.
  وضعیت مس 

معاون فنی باشگاه مس رفسنجان افزود: حال مس رفسنجان 
خوب است، خواهشا خرابش نکنید. ما تلاش می کنیم، زحمت 
می کشیم و الان جلوتر از هدفمان نتیجه می گیریم. هدفمان 
این بود که در سال اول رتبه دوازدهم یا سیزدهم باشیم اما الان 
تیم مان در رتبه پنجم جدول قرار دارد. خواهشا ما را به حاشیه 
نبرید. تیم هایی مانند مس رفسنجان، گل گهر، ذوب آهن و... به 
درد لیگ برتر و فوتبال ما می خورند. اینها تیم هایی هستند که 
خوب کار می                                   کنند و بدهی نمی آورند. اجازه بدهید کارمان را 

پیش ببریم و نتیجه بگیریم. 
 برنامه 

وی تصریح کرد: ما برنامه 5 ساله داریم و به سهمیه آسیایی 
در سال های آینده فکر می کنیم. قصد داریم از نظر امکانات 

و سخت افزار کارهای خوبی انجام بدهیم، به عنوان مثال 
می خواهیم چمن هیبریدی نصب کنیم که کسی 
در ایران ندارد و از این چمن در بهترین کشورهای 
اروپایی استفاده می شود. ما در حال انجام کارهای 

خوبی هستیم و دوست داریم به فوتبال ایران کمک 
کنیم.

علی علیزاده، معاون فنی »مس رفسنجان«:

حال »مس« خوب است لطفا خرابش نکنید 

آرمان ملی: علی کریمی که در فوتبال ایران 
به جادوگر شهرت دارد در سال های گذشته با 
علی دایی، کی روش، فدراسیون فوتبال و... به 
مشکل خورد. وی در سال های اخیر در قامت 
منتقد ظاهرشده و برای او تفاوتی ندارد که 

مخاطبش چه سمت، مقام و عنوانی دارد. 
کفاشیان

علـــی کـــریمی با انتشار متنی در صفحه 
اینستاگرامش به مصاحبه علی کفاشیان درباره 
انتخابات فدراسیون فوتبال واکنش نشان داد. 
کفاشیان گفته بود حمایت وزارت ورزش از 
کاندیدای خاص نتیجه عکس می دهد.  کریمی 
در پاسخ به اظهارات رئیس اسبق فدراسیون 
فوتبال کشورمان نوشت: »آقای کفاشیان شما 
چگونه وارد فوتبال شدید؟ شما این کار را 
بلد بودید چرا 12 سال پیش انجام ندادید؟« 
بهمن ماه سال 99 رئیس اسبق فدراسیون 
فوتبال گفته بود بعداز انتخابات جواب کریمی را 
می دهد و کریمی هم در اینستاگرامش نوشت: 
»اگر شما حرفی برای گفتن داشتین، در این 
12 سال میگفتین، الان فقط عملکردتان و 
اوضاع و احوال فوتبال گویای همه چیز است. 
زمان شعاردادن  تموم شده... برین به همون 
پیاده رویتون برسین و... دوغ تون رو بنوشید!« 
اسفندماه سال گذشته و قبل از برگزاری انتخابات 
فدراسیون فوتبال علی کریمی در پستی خطاب 
به کفاشیان نوشت: »باتلاقی که تو و دارودسته ات 
درست کردید! برو دعا کن که من به این صندلی 
نرسم وگرنه همه تون باید جواب پس بدید. شک 
نکنید آقای خوش خنده.« کریمی برای کفاشیان 
که گفته بود هر وقت مثل ما نتیجه گرفتید از 
عملکرد صحبت کنید نوشت: »مطمئنا به کسان 
دیگر هم 12 سال فرصت بدن و بزارن کارشون 

رو بکنن، بهتر عمل می کنن.«
 مهدی تاج

15 اردیبهشت 98 علی کریمی در واکنش به 
خبر »مهدی تاج: یک ایرانی جایگزین کرانچار در 
تیم ملی امید خواهد شد« در کانال تلگرامی خود 
نوشت: »به به جناب رئیس پیداشون شد!!!؟؟ 
دیگه دلار ندارین!!!؟؟ پول هایی را که از تبلیغات 
محیطی و جیب باشگاه ها برداشتین کجا هزینه 

شد!!؟؟ 10 سال توی راس فوتبال هستین با 
دارودستتون، هنوز نتونستین مشکل استادیوم ها 
را حل کنید!! هرچند شماها از خداتونه این 
اتفاق ها بیفته، تیم ها رو جریمه کنید پولش بره 
توی حساب فدراسیون!! این پول ها کجا خرج 
میشه خودت می دونی و دارودستت!! آقای رئیس 
اجازه بده تیم های باشگاهی مربی تیم ملی رو 
انتخاب کنن، چون پولش هم خود اونا میدن«. 
مهدی تاج آذرماه سال 1398 مدعی شده با 
صداوسیما به توافق رسیده درآمد های فوتبال 
۶5 درصد به فدراسیون و باشگاه ها و 35 درصد 
به صداوسیما تعلق می گیرد. علی کریمی هم 
که همواره رویکرد انتقادی نسبت به فدراسیون 
داشته نسبت به این موضوع واکنش نشان داد: 
»چی شده پول تبلیغات محیطی دیگه کفاف 
کاراتون رو نمیده، لابد این پول هم به باشگاه ها 
میرسه مثل تبلیغات محیطی! افتادین به جون 
باشگاه های ورشکسته، خونشون کردین توی 
شیشه با جریمه های کیلویی از پیش بدهکارشون 
می کنین و پول ها رو هم که صرف امورخیریه. 
آقای تاج پنج ستاره، رفیقتون رئیس کمیته 
اخلاقتون کجا تشریف بردن؟« بهمن ماه سال 
1399 علی کریمی اسطوره باشگاه پرسپولیس 
با انتشار عکسی از هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
در زمان مهدی تاج، زیر آن نوشت: »یادی کنیم 

از هیات رئیسه باتلاق ساز فوتبال ایران!«
  سلطانی فر؛ وزیر ورزش

مسعود  سالجاری  فروردین ماه  اوایل 
سلطانی فر وزیرورزش درخصوص صحبت های 
علی کریمی بعداز انتخابات فدراسیون فوتبال 
گفت: هیچ بازنده ای نمی گوید من باختم، بدم 
باختم! حالا علی کریمی نسبت به این مصاحبه 
واکنش نشان داد و در صفحه اینستاگرام خود 
نوشت: »جناب مهندس شما به جای مصاحبه، در 
مورد نامه ای که زدید قرارداد »ویلموتس« بسته 
بشود، توضیح بدید. شما برای ورزش وجوانان 
چکار کرده اید؟ دو، سه نمونه را نام ببرید، لطفا«

 علی نژاد؛ معاون وزیر ورزش
عــلی کـــریمی پـــس از بـــرگــزاری 
دور اول انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال 
و در شرایطی که 9 رأی به دست آورد، سالن 
اجلاس سران را ترک کرد. وی در زمان خروج 
از سالن بین خبرنگاران گفت: باید بگویم از 
اول می دانستم چه اتفاقاتی می افتد، اما به این 
دلیل حضور پیدا کردم که فردا نگویند حالا 
که شرایط برای حضور فوتبالی ها در انتخابات 
فراهم شد و کسی هم نیامد، بهانه به دست کسی 
ندهم. او در پاسخ به این سوال که آیا انتخابات 
مهندسی شده بود یا نه اظهارکرد: »نمی دانم، 
اما روزمهندس را تبریک می گویم.« مهدی 

علی نژاد در حاشیه انتخابات فدراسیون فوتبال 
که از او درباره مهندسی انتخابات سوال کردند، 
گفت: »من پزشک هستم و مهندس نیستم. 
بعید هم می دانم که منظور علی کریمی من 
باشم.« این اتفاق در حالی افتاد که کریمی 
ساعتی پس از این اظهارنظر به علی نژاد حمله 
کرد و درباره او نوشت: »تویی که در پزشکی 
کاری نتوانستی بکنی، توی ورزش چیکار 
می کنی؟« علی نژاد، در مصاحبه با خبرنگاران 
در واکنش به حرف های علی کریمی عنوان 
کرد: »حرف های او را جدی نمی گیریم«. حال 
علی کریمی در واکنش به حرف های علی نژاد با 
ارسال پستی در اینستاگرام نوشت:  »آنهایی که 

باید جدی بگیرند مردم هستند.«
 عزیزی خادم

عزیزی خادم رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
در مصاحبه ای میزبانی مقدماتی جام جهانی 
2022 قطر را حق ایران دانست و علی کریمی 
با یک استوری نسبت به این مصاحبه واکنش 
نشان داد: »جوک 1۴00 رسید! بذار ۶ ماه 
بگذره« علی کریمی نسبت به انتخاب مجتبی 
خورشیدی به عنوان سرپرست تیم ملی فوتبال 
ایران واکنش نشان داد و در استوری اینستاگرام 
خود نوشت: »آقای رئیس، یک تعداد از این 
نخبه ها را هم برای باشگاه ها بگذارید. باشگاه ها 
که نباید پاسوز نخبه گرایی شما شوند«. علی 
کریمی  نسبت به کسر مالیات از پاداش زنان 
فوتسال سکوت نکرد و  در صفحه شخصی خود 
نوشت: »یادتان نبود سه سال پول زنان فوتسال 
را بدهید اما خوب یادتان بود که مالیاتش 
را کسر کنید. به نظرتان سه سال پیش با 20 
میلیون تومان چکار می شد کرد و امروز با 19 
میلیون تومان چکار؟ الحق که روی مدیران 

سابق را سفید کردید.«
 ستاد ملی کرونا

علی کریمی، کاپیتان سابق تیم ملی فوتبال 
در واکنش به سخنان علیرضا رئیسی، سخنگوی 
ستاد ملی کرونا در اینستاگرامش نوشت: 
»آخرش همه باید پول بدن تا واکسن بزنن، 
وقتی مردم برای یه تست مجانی نمی تونن پول 

بدن، واکسن پیشکشتون.«

از »کفاشیان« و »تاج« تا وزیر و ستادملی کرونا

زبان سرخ »جادوگر« در اینستاگرام

مربی تیم فوتبال سپاهان گفت که علاوه بر آنها و 
پرسپولیس، تیم های دیگر هم شانس رسیدن به عنوان 
قهرمانی لیگ برتر بیستم را دارند. علیرضا مرزبان اظهارکرد: 
شرایط تیمی ما خوب است و در یک جلسه مهم، مسائل 
تاکتیکی بازی با نفت مسجدسلیمان را بررسی کرده و روی 
نقاط ضعف مان کار کردیم. در این چند روز هم تمرینات 
خوبی را پشت سر گذاشتیم و خوشبختانه تست کرونای 
تمام بازیکنان و مربیان منفی بود. وی در ارتباط با بازی 
بعدی تیمش برابر نساجی قائمشهر عنوان کرد: این یک 
بازی ساده برای ما نخواهد بود، موقعیت نساجی طوری 

است که می خواهد خودش را از انتهای جدول جدا کند 
و چشم به 3 امتیاز این بازی دارد. آنها بازیکنان جدیدی 
جذب کردند و تیمی که در کادرفنی و بازیکنانش تغییر 
ایجاد می کند یا خیلی بد می شود یا خیلی خوب. مساله 
مهم این است که ما در تمامی پسُت ها کیفیت خوبی داشته 
باشیم که اگر این اتفاق رخ دهد می توانیم برنده از زمین 
بیرون بیاییم. بازی روی چمن مصنوعی هم چالش های 
خاص خودش را دارد ولی باید تلاش کنیم تا نتیجه لازم 
را بگیریم. مرزبان در خصوص رقابت فشرده و حساس 
این تیم با پرسپولیس برای کسب عنوان قهرمانی تصریح 

کرد: حقیقت این است که فقط ما و پرسپولیس مدعیان 
قهرمانی نیستیم و استقلال هم فاصله کمی با ما دارد و چند 
تیم دیگر هم شانس خودشان را برای قهرمانی امتحان 
می کنند. تمام هدف ما این است که با حرفه ای گری و 
تمرکز بالا بازی ها را جلو ببریم و امیدوارم در نهایت به 
قهرمانی برسیم. فکر می کنم با توجه به این رقابت فشرده، 
دیدار هفته سی ام قهرمان لیگ برتر را مشخص خواهد کرد. 
مربی تیم فوتبال سپاهان در خصوص عملکرد نمایندگان 
ایران در لیگ قهرمانان آسیا گفت: هر ۴ تیم نماینده های 
شایسته ای برای ایران بودند و تا اینجا بازی های خوبی 
انجام داده اند. پرسپولیس و استقلال که نمایش پرقدرتی 
داشتند و شانس بالایی برای صعود دارند، فولاد و تراکتور 
هم بازی های خوبی انجام دادند، این دو تیم در بازی های 

بعدی مجبور به کسب برد هستند.

مرزبان: 

 فقط ما و پرسپولیس مدعی قهرمانی نیستیم


